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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2023/24:1044 Dråpslaget mot Sveg

Nyligen kom beskedet att den största privata arbetsgivaren i Sveg, 
callcenterföretaget Foundever, avvecklar sin verksamhet. Över 100 
arbetstillfällen i Sveg samt ytterligare 100 distansarbeten berörs. För Sveg och 
Härjedalen är nedläggningen ett dråpslag. I första hand för de människor som 
förlorar sina jobb, men också i termer av minskat skatteunderlag och risk för 
utflyttning i en kommun som haft en negativ befolkningstrend de senaste 50 
åren. 

Från kommunens sida sonderar man möjligheten för annan aktör att ta över och 
ta till vara den kompetens som under lång tid byggts upp vid Svegkontoret. 
Samtidigt är det ett faktum att callcenterbranschen har förändrats; utsikterna att 
bedriva en liknande verksamhet under annat namn bedöms som små.

I regeringsförklaringen deklarerade statsministern: ”Villkoren för att kunna bo, 
leva och verka i hela landet måste förbättras.” Nedläggningsbeskedet i Sveg är 
ett lackmustest på vad denna mening innebär i praktiken. Hade en motsvarande 
nedläggning drabbat en av landets större städer hade det handlat om tusentals 
förlorade arbetstillfällen. Det hade varit en nationell händelse, och det hade 
setts som självklart att staten engagerade sig för att hitta lösningar, exempelvis 
omställningsinsatser eller omlokalisering av statliga arbetstillfällen.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Erik Slottner:

 

Avser statsrådet att agera för att i dialog med kommunledningen i Härjedalen 
och det lokala näringslivet söka lösningar som mildrar konsekvenserna efter 
dråpslaget mot Sveg?

………………………………………

Kalle Olsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-08-09
Besvaras senast
2024-08-23
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


